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Activiteiten
Jeugddisco
Jeugddisco voor de basisschooljeugd
van 8 t/m 12 jaar op vrijdag 17 januari.
Tussen 19.00 en 21.00 uur kun je dan-
sen op muziek gedraaid door DJ Peter.
Pasje verplicht. Entree: € 1,15 inclusief
twee consumpties en vol is vol. Heb je
nog geen pasje neem dan een pasfoto
en € 1,15 extra mee zodat wij er een
voor jouw kunnen maken.
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Bewoners bieden petitie
tegen Diftar aan

Ruim 33 mensen op de tribune lieten
duidelijk hun afkeer voor het diftar sys-
teem blijken. Zij vertegenwoordigden
ruim 800 mensen die hun handteke-
ning onder de petitie hadden gezet.
Een petitie die niets aan duidelijkheid
overliet. Als er meer mensen thuis
waren geweest was het aantal handte-
keningen nog indrukwekkender ge-
weest. In de ogen van de bewoners is
het ondergrondse systeem ongeschikt
voor ouderen en mensen die slecht ter
been zijn. Daarbij komt dat de kosten
voor flatbewoners een 40% hoger uit

gaan vallen dan voor bewoners van
laagbouw. Mevrouw Vogelzang gaf een
korte uitleg tijdens het aanbieden van
de petitie. Tegen burgemeester Leijten
zei ze, “bewoners vinden de politiek
al ongeloofwaardig, u bevestigt dit
slechts”.

Burgemeester Leijten antwoordde hier-
op dat deze opmerking hem in zijn hart
raakte. Hij is het er mee oneens en
benadrukte dat er opnieuw overleg

Ruim 800 mensen hadden de petitie (zie onder aan dit stuk) onderte-
kend. Mevrouw J. Verboven, 92 jaar oud mocht de petitie en de hand-
tekeningen aan burgemeester Leijten en wethouder van Leijsen aan-
bieden. Het verhaal van de bewoners is duidelijk: zij willen het diftar
systeem met de ondergrondse containers niet. Het systeem deugt in hun
ogen niet. Vooral de ouderen worden hierdoor getroffen. Wethouder
van Leijsen vindt dat het systeem in principe kan voldoen. Alleen moe-
ten nog een paar kleine aanpassingen worden gedaan om de huidige
problemen op te lossen.

Lees verder op pagina 12

Rommelmarkt zie pagina 2

12+ Disco zie pagina 7
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Nieuwjaarsreceptie in De Dreef
Vrijdag 3 januari 2003 zijn alle vrijwilli-
gers en iedereen uit de wijk én ieder-
een die het gezellig vindt van harte
welkom tussen 19.00 en 21.00 uur in
De Dreef.
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Dreef activiteiten van dag tot dag

Elke werkdag:
• Koffieuurtje van 10.00 tot 11.00 u.

Dagelijks staat er verse koffie klaar
en ligt er een krant op tafel. 
Loop eens binnen!

Maandag
• Keramiek van 13.30 tot 15.30 u.

Een groepje van maximaal 8
deelnemers maakt uit klei mooie
(gebruiks-)voorwerpen.

• Naailes van 13.30 tot 15.30 u.
Onder deskundige leiding van
patroon tot kant-en-klaar product.
Naaimachines zijn aanwezig.

• Hobbyclub jeugd van 8-10 jaar
van 18.00 tot 19.30 uur.

• Biljartclub ’t Poedelke van 20.00
tot 24.00 u. Maximaal 16 spelers
strijden per seizoen om de Clubtitel
en spelen af en toe ook uit-
wedstrijden.

Dinsdag
• Bridgen dinsdagmorgen 9.00 tot

12.30 u. Tennissters brengen de
winterperiode bridgend door in
De Dreef.

• Klaverjassen van 13.00 tot 17.00
uur. Org. PVGE.

• Kienen 40+ van 14.00 tot 16.15 u.
Kienen voor ouderen waarbij het
tempo rustig is en er geen geld-
prijzen zijn.

• Schaken jeugd van 18.30 tot
20.15 u. Kinderen kunnen schaken
leren via de Geldropse schaakclub.

• Schaken volwassenen van 20.15
tot 24.00 u. De Geldropse Schaak-
club houdt haar clubavonden in
De Dreef.

• W.K.J.B. van 20.00 tot 22.00 u.
Vrijwilligers van de werkgroep
W.K.J.B. oefenen tot carnaval voor
de Ouderenshows die zij op locatie
brengen voor zieken en ouderen.

Woensdag
• Haken en Breien van 9.30 tot

11.30 u. Met eigen wol en pennen
worden truien en vesten gebreid.

• Koersbal van 9.30 tot 11.30 u.
• Philips countrydansen van 14.00

tot 16.00 u.
• Femmes Vocalis van 19.30 tot

20.45 uur  zingen 25 dames de
sterren uit de hemel en winnen
hiermee regelmatig prijzen.

• Six Pack van 19.30 tot 23.00 u.
Een groep hobbyisten oefent
wekelijks in De Dreef op hun
instrumenten.

Donderdag
• Naailes van 09.00 tot 11.00 u.
• Bridgeclub Op Dreef van 13.30 tot

17.00 u. Deze club is een onder-
deel van de Philipsvereniging voor
gepensioneerden.

• Keramiek van 13.30 tot 15.30 u.
Deze groep vervaardigt onder lei-
ding van Els mooie dingen uit klei.

• Kienen door de VOB. Zaal open
om 19.00 uur.

Vrijdag
• Countryline dance voor voor

jeugd vanaf 8 jaar, van 18.45 tot
19.45 uur.

• Country dansles voor volwassenen
tussen 20.00 en 23.00 uur.

Zaterdag
• Wisselende activiteiten

Zondag
• Stijldanslessen van 19.00 tot

23.00 u. Van beginners tot ver-
gevorderden. Elk uur een andere
groep o.l.v. Erik van der Putten.

Periodieke activiteiten:
• Ruilbeurs. Verzamelver. Gerube. 2e

maandag van de maand van 19.30
tot 22.00 u. 

• Gehandicaptendisco de
Doorzetters.14-daags (zaterdag-
avond) van 19.30 tot 21.30 u.
Één keer per maand aansluitend na-
kletsen in de caféruimte.

• Rommelmarkt. 3e zaterdag van de
maand van 8.00 tot 11.00 u.

• Luisteren naar klassieke muziek.
3e zondag van de maand van
14.00 tot 17.00 u.

• Jeugddisco voor de basisschooljeugd
of rollerdisco. 1e en 3e vrijdag van
de maand van 19.00 tot 21.00 u.

• Twaalf+disco voor jeugd van 12 tot
en met 14 jaar van 21.30 - 23.30 uur. 

Activiteitenin De Dreef Horen, zien,
niet luisteren
(5)
Onze gedachten gaan uit naar het
naderende kerstfeest. Met z’n allen
gezellig een weekje thuis. Huisje, boom-
pje, beestje, zoals dat zo mooi heet. Ja,
ja! Zie eerst maar eens een boompje in
de kamer te plaatsen, dat bestand is
tegen onverwachte racerijen in huis.
Het gaat immers steeds beter met de
katten en de hond, al hebben ze dat zelf
nog niet door. Af en toe vergist een kat
zich en denkt dat de hond buiten is of
zo en komt naar beneden. Dan zijn de
poppen aan het dansen. Beide partijen
zien niets meer in de weg staan en stui-
ven achter elkaar aan. De kat dus voor-
op. Ach, we zien wel, want kerst zonder
kerstboom is geen kerst. Hier en daar
een extra draadje en we weten zeker
dat de boom niet omvalt, maar of de
ballen er dan nog in hangen?
Van voorgaande jaren weten we dat de
onderste kerstversiering voor de katten
leuk is om tegenaan te meppen. Dus
dat zal ’s nachts (als de hond boven is en
zij beneden) dan ook wel weer gebeu-
ren. Overdag zal de kwispelstaart van
de hond wel menig bal doen sneuve-
len. Vervelen hoeven wij ons dus echt
niet. 
En dan……. dan komt oud op nieuw,
wat zal dat ons brengen. Om de bees-
ten te behagen vieren wij dit feest altijd
thuis. Van de katten weten we dat zij
zich bij de eerste knallen terug trekken
op een plek, waar zij denken dat ze vei-
lig zijn. Van de hond weten wij nog
niets. Of hij is zo nieuwsgierig dat hij
met alle geweld naar buiten wil om ach-
ter voetzoekers en dat soort spul aan te
gaan of hij zoekt bescherming door op
schoot te willen kruipen. Helaas is het
een drie-schoots-formaat hondje. J
Zar Blok

Rommelmarkt zaterdag 18 januari van
8.00 tot 11.00 uur in De Dreef. Als u
niet wilt komen kijken maar zelf nog
wat spullen kwijt wil kan dat ook. Voor
€ 1,50 kunt u dan een tafel van 1.20 bij
0.80 cm huren. Maar ben er op tijd bij
want volgeboekt is volgeboekt. J

DoeTipDoeTip
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Slaapsystemen

Comfortkamers

Boxsprings

Bedtextiel

De Beddenwinkel
Een wakkere kijk op slapen

De Beddenwinkel
Een wakkere kijk op slapen

Vanaf nu.
On-line bestellen

www.debeddenwinkel.nl.

Nieuwendijk 18  Geldrop
Tel.: 040 - 2860133
www.debeddenwinkel.nl
info@debeddenwinkel.nl

Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG

Het nieuwe jasje van Primera
Het nieuwe jasje van Primera in
Winkelcentrum Coevering vrolijkt, door
de felle kleuren geel en blauw, de loop
door het centrum zeker op. Een echte
Primera uitstraling met dé Primera kleu-
ren zoals we ze altijd van de folder her-
kennen. Klanten uiten dan ook hun
tevredenheid en niet alleen over de bui-
tenkant van de winkel. Binnen lijkt de
winkel veel groter geworden. Dat komt
door de ruime en overzichtelijk opstel-
ling waar nu voor gekozen is. De toon-
bank heeft ook duidelijk meer werk-
ruimte gekregen. Postzegels, lotto, trein-
kaartjes, enz. het staat nu allemaal op
één plaats. “De langste toonbank van

Geldrop” (7.60 meter), aldus Leo, eige-
naar van Primera. Én het personeel ach-
ter de toonbank kan elkaar nu ruim pas-
seren. Dat was voorheen nog wel eens
de buik inhouden. 

De vloerbedekking en de ruime opzet
geven het geheel een prettige winkel-
uitstraling. Het assortiment is iets uitbe-
reid. Medio januari gaat er nog een uit-
bereiding van producten en diensten
plaatsvinden. Zo komen er computerac-
cessoires en een pasfoto service bij. Fijn
om dat alvast te weten. J
Linda Spanjers
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De kerstdroomdozen van ‘t Anker
Deze kerst staat basisschool ‘t Anker in het teken van dromen. Naar aan-
leiding van een programma vanuit schooltelevisie en de Christelijke
gedachten, ontstond het idee voor een kerstproject rondom ‘wensdro-
men’. Het Joodse volk had in het Bijbels verhaal een droom die hen op
de been hield. Jezus werd geboren en gaf het volk hoop. 

Kerstviering op
De Regenboog 
Donderdagavond 19 december tussen
17.00 en 19.00 uur was het kerstviering
op basisschool De Regenboog. Ieder
jaar proberen zij er weer iets origineels
van te maken. Het samen voor elkaar
hapjes maken vormt een vast onderdeel
van de kerstviering, maar het program-
ma in de aula is ieder jaar anders.
Dit jaar werd de musical Scrooge door
het team, de ouderraad en kinderen
van groep 8 opgevoerd. Het verhaal
van Scrooge, de gierigaard die juist met
kerstmis zijn leven betert, past natuurlijk
prachtig bij de kerstgedachten. De
ouders van de kinderen van groep acht
mochten naar de musical komen kijken
en ook de andere ouders hoefde niet in
de kou te wachten. Zij konden in de
speelzaal de kerst-inn bezoeken. Na de
musical werden alle ouders in de aula
verwacht om samen kerstliedjes te zin-
gen. Het werd een onvergetelijke avond.
J
Team basisschool De Regenboog

Groep 1 en 2 hadden als thema ‘droom-
kerstboom’, groep 3, 4 en 5 ‘engelen-
droom’ en groep 6, 7 en 8 het thema
‘dromenvanger’. Door middel van aller-
lei opdrachten in hun thema; het ma-
ken van tekeningen en gedichten, het
kijken naar video en het luisteren naar
verhalen, leerden de kinderen van alles
dat op hun eigen situatie betrekking
heeft. Zo werd kinderen gevraagd om
hún wensdroom. Er kwamen dingen
aan bod als ‘ik zou willen dat er geen
oorlog meer was of geen ruzie’. Samen
met de groep werd erover gepraat en
nagedacht wat daar de oplossing voor
zou kunnen zijn. Bijvoorbeeld door
vriendelijk te zijn, na te denken voor je
ruzie gaat maken of zelf de eerste stap
durven zetten om het weer goed te
maken. 
Zo kwam ook de droomwens aan bod
van kinderen uit Burkina Faso. Eerder
dit jaar zijn er mensen op bezoek
geweest in groep 7 en 8 om te vertellen
over het leven daar. Het blijkt dat kinde-
ren niet zomaar naar school kunnen als

ze niet zelf een schrift en pen meene-
men. Een school in Burkina Faso kan
namelijk niet voorzien in deze materia-
len. Iedere groep van ‘t Anker heeft een
droomdoos op hun eigen manier ver-
sierd en samengesteld voor deze kinde-
ren. Delen wat je zelf hebt met een
ander, is een mooie kerstgedachte die
op deze manier geheel ten uitvoering is
gebracht. In de doos zitten allerlei
schoolspullen van potlood en liniaal tot
gum en schrift, én speelgoed. Alles bij
elkaar gebracht door de kinderen. Het
hoefden geen nieuwe spullen te zijn
maar wel netjes, schoon en werkend
(zonder batterijen). Ook heeft iedere
groep een nieuwjaarswens gemaakt
want de meeste mensen in Burkina Faso
zijn Moslim en kennen geen kerst. Op
19 december werden de droomdozen
op gehaald door het comité dat zorgt
dat de dozen ook daadwerkelijk in
Burkina Faso in het stadje Singa terecht-
komen. Zij zullen daar terplekke video
opnamen maken en in de loop van vol-
gend jaar verslag uit komen brengen
over hoe de droomdozen daar ontvan-
gen zijn. Dan kunnen de kinderen van ‘t
Anker zelf zien hoe dromen werkelijk-
heid kunnen worden. J
Linda Spanjers

Kerst op het
voortgezet
onderwijs
‘s Morgens als ik langs de basisschool
fiets zie ik binnen in elk lokaal een schit-
terende kerstboom staan. Ik zie kinderen
die aandachtig naar een kerstverhaal
luisteren. Bij ons op school is dat nu
heel wat minder. Er staat één kerstboom
als je de school binnenkomt en één in
de aula. Nergens lampjes dus... Wel
lopen er sommige kinderen met rode
kerstmutsen op door de school. Ook de
meeste mobieltjes staan op een grappig
kerstdeuntje, maar er wordt lang niet
zoveel aan gedaan als op de basis-
school. Gelukkig is er thuis wel een
kerstboom. Mét lichtjes die meestal al
aanstaan als ik thuis kom. Gezellig. J
Merijn van Wanroij
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12+ Disco voor de jeugd van 12 t/m 14
jaar op vrijdag 17 januari. Tussen 21.30 en
23.30 uur kun je dansen op muziek
gedraaid door DJ Remon. Entree is € 1,15
en consumpties zijn te koop tegen geredu-
ceerde prijs van € 0,55 per consumptie.
Pasje verplicht of laat er een maken voor €
1,15 en een pasfoto. Ingang parkeerterrein
bij De Dreef en vol is vol. J

12+ Disco

jeugdrubriek



Dus een vereniging, die met succes
ging praten met de woningcorporatie
en met de gemeente. De genoemde
instanties waren zelf ook al tot de con-
clusie gekomen dat er met de flats iets
moest gebeuren. De kwaliteit was niet
geweldig, bovendien was er een grote
leegstand. 

De Jan Carstenszweg had en heeft geen
goede naam in Geldrop. Daarom was
het voor het bestuur van de huurder-
vereniging een belangrijk uitgangspunt
om verbeteringen op gang te brengen.
Men had te maken met 396 wooneen-
heden dus geen klein karwei om vooral
ook op een lijn te komen met alle
belanghebbenden.
Eerste stap was erkenning van de pro-
blemen. Renovatie leek de oplossing. In
1997 werd de meest oostelijke flat
opgeknapt. Kosten: totaal zes miljoen
Nederlandse guldens…   De naam werd
veranderd in Raamveld.
De andere woonunits zouden ook nieu-
we namen krijgen zoals Weiveld -
Maaiveld enz.

“Maar”,  zo vertelt de huidige voorzitter
Jos Heijm, “de kosten waren wel erg
hoog en leegstand werd niet opgelost.
Dus moest het beleid om en werden op
8 december 1998 nieuwe plannen
gepresenteerd. Met uitzondering van
het Raamveld uiteraard, gaat alles tegen
de vlakte en komt een geheel nieuw
plan met laagbouw in de koopsector.
Een geweldige beslissing. In een keer af
van het slechte imago en bouwen waar

behoefte aan is.”
Jos is dermate positief dat hij ondanks
de kritiek die hier en daar van de omge-
ving komt, alle vertrouwen heeft in de
toekomst. Hij had natuurlijk graag wat
meer groen gespaard gezien en dat er
oplossingen komen voor de mensen
met kinderen die met een tijdelijk huur-
contract nog geen andere woning heb-
ben. Dit laatste probleem is nu de ver-
antwoordelijkheid van Wooninc eige-
naar van de flats.
Jos gaat samen met bestuur, de leden
van de huurdervereniging en een aan-
tal genodigden het tien jarig bestaan op
gepaste wijze gedenken. J
Harry Lefferts 
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Wildtunnels onder de A67

In opdracht van Rijkswaterstaat en
Staatsbosbeheer zijn onlangs onder de
A67 ter hoogte van het Kruisbeeld en bij
de Meelakkers drie wildtunnels aange-
legd; ook is ter hoogte van het viaduct
bij Mierlo een amfibieëntunnel ge-
boord.
In 2000 heeft de provincie een ontsnip-
peringsverkenning voor de Strabrechtse
Heide laten uitvoeren. De Strabrechtse
Heide met de verschillende beekdalen
heeft een belangrijke functie voor het
instandhouden en de verspreiding van
vele bedreigde en algemene diersoor-
ten zoals ree, eekhoorn, bunzing, berm-
pje (visje), levendbarende hagedis, hei-
kikker en alpenwatersalamander. Van
vele diersoorten is de kwaliteit van het
leefgebied verminderd en veel leefge-

bieden zijn kleiner geworden en wor-
den doorsneden door wegen. Vele die-
ren, die de wegen oversteken worden
doodgereden. De snelweg A67 is een
barrière tussen de Strabrechtse Heide,
de Mierlose bossen en Gijzenrooi. Ook
het beekdal van de Kleine Dommel
wordt door de A67 doorsneden.
Planten en dieren raken door deze ver-
snippering geïsoleerd en sommige soor-
ten kunnen door inteelt uitsterven.
Uitwisseling is dus van ‘overlevingsbe-
lang’. Het is te hopen dat vele dieren de
wildtunnels zullen vinden en gebruiken!
Ga maar eens kijken misschien vind je
wel sporen van een konijntje of een
egeltje of ..... ! J
Plonie van Campen

Kledingactie 
De kledinginzameling voor Mensen in
Nood die op 5 oktober in Geldrop is
gehouden, heeft 1140 kilo kleding
opgebracht.

Mensen in Nood wil iedereen die daar-
aan heeft bijgedragen hartelijk danken.

De vrijwilligers zijn van plan om vol-
gend voorjaar weer een kledinginzame-
ling te organiseren voor Mensen in
Nood. Om de actie ook dan weer tot
een succes te maken, vragen zij ieder-
een om vanaf nu alweer de kleding hier-
voor te bewaren. Mocht u echter eerder
uw kleding aan Mensen in Nood willen
geven, kunt u voor de dichtstbijzijnde
container of depotadressen bellen naar
073-687 10 60 of kijken op www.kle-
dingactie.nl. J

Huurdervereniging  Jan Carstenszweg tien jaar
14 januari 1993 was een bewogen dag. Veel bewoners van de flats aan
de Jan Carstenszweg wilden hun problemen behartigd zien door een
vereniging. De flats, gebouwd rond 1972, vertoonden dermate veel
bouwkundige tekortkomingen dat het om veiligheidsreden verstandig
was om de handen uit de bekende mouwen te steken. Hele stukken
steen vielen uit de muren.

JJJJJJ
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Revitalisering van het winkelcentrum uitgesteld

Na de inspraakavond in juli zou de
gemeente in september/oktober een
besluit nemen over de plannen. Daarin
is nu vertraging gekomen. Op dit mo-
ment onderzoekt de gemeente de
gevolgen van de strengere toekomstige
wetgeving voor LPG-stations in relatie
tot planologische ontwikkelingen.

In een brief aan alle betrokkenen geeft
de gemeente het volgende weer: “Het
ministerie van VROM heeft het ont-
werpbesluit ‘Vaststelling milieukwali-
teitseisen voor externe veiligheid van
inrichtingen” genomen. In dit ontwerp-
besluit zijn afstandnormen opgenomen
voor LPG-tankstations in relatie tot
woningen, winkels e.d. Dit betekent dat
binnen een straal rondom het LPG-tank-
station geen nieuwe woningen, winkels
en andere objecten gerealiseerd mogen
worden in verband met veiligheidsnor-
men. Dit heeft vergaande consequen-
ties voor de revitalisering van winkel-
centrum Coevering. Het ontwerpbesluit
treedt naar verwachting medio 2003 in
werking.”

De afstandsnormen waar over gespro-
ken wordt gaan uit van tachtig meter
voor nieuwbouw en twintig meter tot
bestaande bebouwing. Het hele winkel-
centrum ligt binnen deze straal van
tachtig meter waardoor nieuwbouw
onmogelijk lijkt te worden.

Wethouder Maasakkers gaf aan dat hij
ook niet blij is met de vertraging, maar
dat verder gaan met de huidige plan-
nen geen optie was. Deze maand komt
de begeleidingsgroep bijeen om de vol-
gende stappen te bespreken. De wet-
houder gaf verder aan dat de plannen
met De Dreef en de huisartsenpraktijk
geen vertraging hoeven op te lopen
door het uitstel van de revitalisering van
het winkelcentrum. 

Volgens Willem de Vries, voorzitter van
De Dreef, wil het bestuur van De Dreef
wachten met een eventuele verhuizing
totdat de plannen voor een revitalise-
ring van het Winkelcentrum duidelijk zijn.

De winkeliersvereniging heeft intussen
een brief gestuurd naar de raadsleden
en fractievoorzitters van de politieke
partijen. Voorzitter Smits van de winke-
liersvereniging gaf aan dat de winkeliers

niet blij zijn met de vertraging. Als er
geen snelle actie komt voorziet hij pro-
blemen met het winkelcentrum.

Coevering 2000 wil met de gemeente
meer zakelijke afspraken gaan maken.
Duidelijke mijlpalen zodat er niet meer
vertraging gaat ontstaan.

De plannen voor een revitalisering be-
slaan nu al ruim zes jaar. Hieronder kunt
u een aantal mijlpalen terugvinden:
• 22 februari 1996: de eerst bijeen-

komst over een mogelijke revitalise-
ring van het winkelcentrum In de
wijkkrant van maart 1996 staat te
lezen: “Namens de Ondernemers-
vereniging Winkelcentrum Coevering
stelde Leo Hendriks dat het woning-
toewijzingsbeleid een van de voor-
naamste oorzaken van de problemen
van het winkelcentrum is. In de
Coevering zit daardoor een oneven-
redig hoog percentage mensen met
lagere inkomens: ouderen, uitke-
ringsgerechtigden, asielzoekers. Ook
is het winkelcentrum indertijd ge-
bouwd voor een groter aantal men-
sen (13.000) dan er nu wonen
(7000). Tezamen met de zuigkracht
van het verfraaide Geldrop-centrum
winkelarsenaal zorgt dat voor proble-
men. Nodig is een totaalplan waarin
winkelcentrum, plein, Dreef en
Gezondheidscentrum worden mee-
genomen”.

• Wil Maasakkers, fractieleider van de
DGG, zorgde aan het eind wel voor
een perfecte conclusie: “Het gesprek
van vanavond was veel informatiever
dan een soortgelijke bijeenkomst
twee jaar geleden. Toen allerlei
nogal vage plannen, nu een schets
van concrete problemen alsmede
richtingwijzers hoe het gesprek daar-
over aan te gaan”.

• Oktober 1996: plan om “iets” aan
winkelcentrum de Coevering te doen;

• 1997: Bureau Muldershof is inge-
schakeld om te praten namens de
winkeliers.

• Augustus 1997: de commissie ROV
heeft een positief advies uitgegeven
om winkelcentrum Coevering te ver-
anderen;

• Van 1997 tot 1999 hebben er veel
gesprekken plaatsgevonden waaron-
der een tafel conferentie in De Dreef
in het voorjaar van 1999. In het
paasnummer van de wijkkrant:
“Het Coevering centrum plan staat
voor de eerstvolgende ROV vergade-
ring op de agenda’. Waarna burge-
meester Leijten het laatste woord
had: “De door Berkers genoemde
plannen betreffen heel wezenlijke
zaken met ook heel diepe investerin-
gen. Met wat hier vanmiddag ter
tafel kwam gaan we ook zeker iets
doen. Het was beslist geen vrijblij-
vende bijeenkomst.”

• Najaar 1999: er is een eerste struc-
tuurvisie bekeken op basis van een
stedenbouwkundige invalshoek;

• Najaar 2000: betrokkenen zijn bij
elkaar geroepen om een doorstart te
maken.

• Begin 2001: er is een nieuwe ambte-
lijke projectgroep gevormd om over-
eenstemming te verkrijgen met de
projectontwikkelaar en de direct
belanghebbenden.

• 2002: er wordt gezocht naar een
alternatieve plaats voor De Dreef,
mogelijk wordt deze geplaatst in de
kerk mits de gesprekken met het
Bisdom goed verlopen.

• 02 juli 2002: bespreking van de con-
ceptplannen met de buurtbewoners.
Conclusie van deze avond: “Er wor-
den veel vraagtekens gezet bij het te
plaatsen woongebouw, sommigen
mensen maken helemaal bezwaar
tegen het woongebouw, anderen
vragen het gebouw zo te bouwen
dat het iets creatiefs wordt. Iedereen
is het er over eens dat winkelcen-
trum de Coevering een opknapbeurt
nodig heeft. Er wordt gevraagd naar
nieuwe plannen waarin de opmer-
kingen van vanavond worden mee-
genomen. De intentie van de
Gemeente en de uitbaters moet een
gemeenschappelijk belang worden”.

• 28 Oktober 2002: uitstel van de revi-
talisering door strengere wetgeving
voor LPG stations in relatie tot plano-
logische ontwikkelingen. J

Rob Biesters

De aanwezigheid van een LPG-tankstation in de directe nabijheid van
het winkelcentrum is op dit moment een spelbreker voor de revitalise-
ring van het winkelcentrum. 

JJJJJJ
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Merijn van Wanroij,
12 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.

Cd’s kopiëren
Ik vind dat je cd’s wel mag kopiëren,
omdat als je ze in de winkel moet kopen
het best duur is. Ik vind dat dit geen
‘stelen’ is. De kopieën geven geen slech-
ter geluid of zo. Wel vind ik het stelen
als de cd’s die nu in de winkel liggen
voor 25 euro, voor 5 euro worden ge-
maakt. Dat er reclames worden ge-
maakt over het kopiëren vind ik stom,
want als er mensen vinden dat het
kopiëren ‘stelen’ is, zou dit een rare
reclame zijn geweest. Die reclame ging
erover dat je cd’s tien keer sneller kan
kopiëren. Maar ja, ieder zijn mening of
je het nu stelen vind of niet. J
Merijn van Wanroij

De schoonzwemmers van groep 7

Ruim een jaar zijn ze bezig met schoon-
zwemmen of synchroon zwemmen
zoals dit ook wel genoemd wordt. Twee
maal per week gaan ze oefenen. Soms
in het water en soms op de kant. Dan
kunnen ze de verschillende passen
beter oefenen. Dansen in het water vin-
den ze allebei reuze gaaf. In het water
zit er een klem op hun neuzen. Anders
gaat het helemaal mis onder water. 
De muziek is meestal goed te horen
onder water maar zo nu en dan wordt
er toch een seintje gegeven door tegen

het trapje te tikken. Om allemaal synch-
roon te zwemmen is moeilijk. Tijdens de
show gaat het dan ook wel eens mis.
Maar even kijken naar de anderen en
dan gaat het weer gelijk op. Na afloop
komen ze één voor één uit het water en
blijven ze op de kant staan wachten op
de anderen. De gezichten vol van de
spanning. Na het applaus zie je overal
een lach op de snoeten en zijn ze snel
weg. J
Rob Biesters

De kerstboom
Hier stond ik dan weer net als die ande-
re vijf winters. Niemand wilde mij ooit
kopen, maar ik wist dat er deze winter
iets ging gebeuren. En ja hoor, na een
paar dagen buiten te hebben gestaan,
werd ik gekocht door een klein oud
omaatje met een hondje. Ze laaide mij
de auto in en ik stond al snel in de
kamer. Hier stond ik lekker droog en in
een sfeervol hoekje. Toen het omaatje
het hondje naar buiten deed en de bal-
len uit een zak haalde, begon het. Ik

schrok toen die stomme ouwe oma roze
ballen in mij begon te hangen. Maar
toen ze klaar was kwam mijn redder, het
hondje. 
Ik begon te smiespelen in mezelf en het
hondje beet alle ballen stuk toen ik
begon te wiebelen. De oma had alleen
nog maar blauwe kerstballen over en
hing die in mij. Ik leefde nog lang en
gelukkig. J
Merijn van Wanroij

Ze hadden de hele klas uitgenodigd. Maar niemand van de klas kwam
kijken naar het schoonzwemmen van Quirinne en Chantal. Zelfs meneer
Jeroen niet, maar die scheen ziek te zijn. Gelukkig was er genoeg
publiek om naar hun korte show te komen kijken. Nu zwommen ze in
de pauze van het wedstrijdzwemmen. In februari komen ze terug met
een hele show. 

Kerstviering 

In de speelzaal van basisschool ‘t Anker
werd op woensdag 18 december om
17.00 uur de jaarlijkse kerstviering geo-
pend met een musical. Aan deze musi-
cal werkte alle kinderen van de school
mee. Uit iedere klas hadden een aantal
kinderen een rol en de samenzang werd
gedaan door het publiek. Iedere groep
verschillende liedjes ingestudeerd zodat
het koor steeds weer op een andere
plaats in de zaal te horen was. De kerst-
musical was gebaseerd op het thema
dromen. Na de musical die een uur
duurde gingen de kinderen allen naar
hun eigen lokaal waar gezamenlijk de
kerstmaaltijd werd genoten. Genoeg
voor iedereen want ieder kind had
opdracht gekregen om zes hapjes mee
te nemen. Om 19.00 uur mochten de
kinderen weer naar huis. Het was een
sfeervol voorproefje voor een gezellige
kerst thuis. J

JJJJJJJJJJJJJ

jeugd rubriek
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En nu? Hoe gaat het nu eigenlijk
verder?
Er bereiken ons regelmatig vragen over
de bekende paaltjes die zijn achterge-
bleven nu er geen voorrangswegen
komen. Ze staan hier en daar midden
op de trottoirs en staan soms zodanig
midden op het voetpad dat met name
rolstoelgebruikers er moeilijk of zelfs niet
langs kunnen. Die paaltjes staan daar
nu maar, geheel overbodig. En ze zijn
nog lelijk ook. Ze staan zo gezegd ‘voor
paal’. Daarbij betekenen ze kapitaalver-
nietiging voor onze gemeente. Dat geld
kan beter worden gebruikt.

Dan zijn onlangs ook de aanduidingen
‘50’ op het wegdek van de Bosrand keu-
rig netjes opnieuw geschilderd. Waar
zijn die eigenlijk goed voor. Om mensen
die harder rijden tot matiging op te roe-
pen? Ik denk niet dat er veel ‘notoire

hardrijders’ zijn die zich daar iets van
aantrekken. Het werkt vermoedelijk de
andere kant op. En dan ook hier: hoe-
veel belastinggeld is er aan uitgegeven?

Als ik in de gemeente rondrijd door de
reeds aangelegde 30 km zones word ik
over het algemeen ook niet vrolijk. De
gemeente vertaalt de inrichting van een
‘30 km zone’ in het aanleggen van
(veel) drempels. Ik heb twee jaar gele-
den eens gevraagd aan een bevriende
aannemer in de wegenbouw wat een
drempel zo ongeveer kost. Het ant-
woord was (toen nog in guldens): tus-
sen de 10.000 en 15.000 gulden voor
een eenvoudige drempel en voor een
plateau ongeveer het dubbele. Daar
schok ik toen toch wel even van. Reken
maar uit wat een investeringen dat
betekent op de manier zoals onze ge-
meente de uitvoering ter hand neemt.
Alleen daardoor zou je al drempelvrees
krijgen. En daarbij hoor je van iedereen
dat ook al rijd je keurig 30 dan nog is na
de zoveelste drempel de lol van het rij-
den er ook wel af, kortom de overmaat
levert irritatie op. Het is mijns inziens
dan ook niet de oplossing om bij een 30
km zone maar weer een ‘blik drempels
open te trekken’.
Dat zie je ook als je door andere ge-
meenten rijdt. Daar is men over het
algemeen veel zuiniger met dit middel.
En er zijn ook andere middelen.

Onlangs stond hierover een interessan-
te ontwikkeling in de krant. Het ANP
meldde dat de Vereniging van Nederl-

andse Gemeenten (VNG) bij de politiek
pleit voor het controleren van de snel-
heid en beboeten van hardrijders in 30
km zones door eigen ambtenaren met
een bijzondere bevoegdheid, omdat
politie en justitie hier te weinig aan
doen. “Zolang politiehandhaving van
dit beleid geen prioriteit geeft, zoeken
we naar andere mogelijkheden” aldus
een woordvoerder van de VNG.
Deze mogelijkheid werd vorig jaar in de
enquête over Duurzaam Veilig ook door
heel veel bewoners uit de Coevering als
dé oplossing gepropageerd. Hardrijders
reageren veelal via de eigen portemon-
nee en reageren vooral op de pakkans.
Een aantal ambtenaren dat flexibel en
voor hardrijders niet voorspelbaar ope-
reert heeft een veel groter effect dan
welke serie hobbels, bobbels en andere
wegvertimmeringen dan ook. Een deel
van de kosten kan wellicht worden ge-
haald uit de besparing door een kleiner
aantal drempels.
De ideale aanpak zit natuurlijk in een
bepaalde mix van technische aanpassin-
gen van de straten plus handhaving via
bovengenoemde teams. 

Maar nu terug naar de eerste vraag:
wanneer wordt onze wijk werkelijk ter
hand genomen? In de meerjarenplan-
ning tot 2006 heb ik geen noemens-
waardige budgetten voor Duurzaam
Veilig in de Coevering kunnen terugvin-
den. Ook heb ik nog niets vernomen
over de paaltjes of andere eventueel
voorgenomen maatregelen. Ik moet het
antwoord dus vooralsnog schuldig blij-
ven. Maar ik hoop dat ‘de politiek’ ons
op korte termijn duidelijkheid kan ver-
schaffen. J

Rob Friedhoff, namens Coevering
2000

INGEZONDEN BRIEF

Duurzaam Veilig in de Coevering, .. en toen?

• Er staan gediplomeerde dames-
en herenkappers/kapsters voor
u klaar

• Voor iedere klant staat de 
koffie klaar

• Vraag naar onze 10 knippen-
kaart, u krijgt korting

• Op woensdag en donderdag
65+ 10% korting

• Hair Extensions
• Hoofdhuidmassage
• Zonder afspraak

“HAARMODE”
Harry Brommert

gemengde dames- en herensalon

Winkelcentrum Coevering 6
5665 GA  Geldrop  Tel.: 040-2857754

ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

U zult zich afvragen hoe gaat het nu eigenlijk met inrichting van de
straten in de Coevering. In juli heeft de gemeenteraad besloten dat vrij-
wel alle straten zogenaamde erftoegangswegen worden. We zijn daar
blij mee. Het bevordert een veilige woonomgeving door de matige snel-
heden waarmee auto’s door onze straten mogen rijden en er komen
geen voorrangswegen, die een vrijbrief geven voor te hard rijden.
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Organist in hart en nieren 
Vorige maand werd de heer Kroes benoemd tot lid in de Orde van Oranje
Nassau. De versierselen werden uitgereikt door burgemeester Leijten tij-
dens de afscheidsreceptie van het Tivoli-koor. De heer Kroes heeft vanaf
1955 vele diensten, en optredens van dit koor begeleid op het orgel.
Daarnaast heeft hij als organist vele solo-optredens gegeven, gecompo-
neerd en lesgegeven aan de muziekscholen van Eindhoven en Geldrop.

Je woont bij elkaar in de straat. Toch
moet je uit de krant lezen dat iemand
geëerd wordt vanwege zijn buitenge-
wone inzet als organist. Daarom heb ik
aangebeld om zijn verhaal te horen.
Een lang muzikaal levensverhaal zoals
blijkt uit het gesprek met de heer Kroes.
Als jongen zong hij in een koor. Daar
kwam hij voor het eerst in aanraking
met orgel muziek. Gestimuleerd door de
organist van het koor begon hij aan
pianoles. Later hoorde een andere orga-
nist hem en ontdekte zijn talent. Al snel
werd overgegaan van pianoles naar or-
gelles. En dat liefde op het eerste ge-
hoor bestaat bleek tijdens een bezoek
aan de St. Jans-Kathedraal. Daar speel-
de iemand orgel en het was dit moment
dat zijn verdere muzikale toekomst zou
bepalen. 

Hierna werd een start gemaakt met een
indrukwekkende muzikale carrière. Eerst
als hulp organist in de Tivoli-kerk tijdens
zijn studie aan het conservatorium. Na
het conservatorium  volgde in 1947 de
aanstelling als organist in de Heilige
Hart kerk van waaruit veel radio uitzen-
dingen plaats vonden. Vanaf 1955 tot
nu was de heer Kroes organist in de
Tivoli-kerk. Omdat de kerk pasgeleden
gesloten is en het aantal leden te klein
was om door te gaan is het koor
gestopt. In de bijna vijftig jaar bij het
Tivoli-koor heeft de heer Kroes veel
hoogtepunten meegemaakt. Het koor
heeft naast de kerkelijke vieringen ook
een groot aantal concerten in de 50-er
en 60-er jaren in binnen- en buitenland
gegeven. Daarnaast werkte hij zelfstan-
dig aan soloconcerten, waaronder ook

platen met de Belgische componist
Lodewijk de Vocht. Een dik fotoboek met
foto’s van de vele optredens over de
hele wereld laten de rijke historie zien.
In 1995 is de heer Kroes door de Paus
benoemd tot ridder in de orde van St.
Silvester. 

Naast concerten en het begeleiden van
koren had de heer Kroes een volledige
baan als orgelleraar aan de Eindhoven-
se en Geldropse muziekschool en kwa-
men veel leerlingen aan huis. Daar staat
ook een groot orgel. Vanwege dit orgel
is bewust gekozen voor een vrijstaand
huis aan de Bosrand. De orgelles aan de
muziekschool van Eindhoven is in al die
jaren uitgegroeid tot de meest succes-
volle praktijk. Veel bekende organisten
uit de regio zijn ooit opgeleid door de
heer Kroes. Niet voor niets wordt hij de
peetvader van de Eindhovense orgeltra-
ditie genoemd. En dan hebben we het
nog niet eens gehad over lesgeven in
harmonieleer, de eigen composities en
het inspelen van nieuwe orgels.
Een muzikale carrière vraagt niet alleen
om talent maar vooral ook om doorzet-
tingsvermogen, perfectionisme en goe-
de ondersteuning van het hele gezin.
Orgel spelen heeft altijd een zeer
belangrijke rol gespeeld in zijn leven.
Volgens de heer Kroes is zijn vrouw zijn
beste criticus. Ze kan aan de eerste
tonen al horen of de rest van een con-
cert een succes wordt. 

Nog steeds speelt de heer Kroes elke
zondag in de Antonius-kerk in Eindho-
ven. Concerten geeft hij niet meer, maar
veel parochies kunnen nog steeds bij
hem aankloppen voor muzikale onder-
steuning. Als slot speelt hij een stuk van
Bach, geconcentreerd en uit het hoofd.
Dan hoor je de ervaring en het vele
oefenen. J

Rob Biesters.

A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur
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Op zoek naar licht
Het zijn donkere en natte dagen (ruim)
voor kerst als ik de kou trotseer om op
zoek te gaan naar licht. Het is laat in de
middag en alleen dan kan ik zien hoe-
veel mensen er hun laatste kerst zullen
vieren. Hun laatste kerst in hun flat aan
de Jan Carstenszweg. Op de parkeer-
plaatsen staan in ieder geval niet veel
auto’s meer. Als ik de lichtjes tel kom ik
aan zestien, dertien en vier, heb ik goed
geteld of is iedereen nog niet thuis van
zijn of haar werk? Rond de drieëndertig
huurders hebben nog geen vervangen-
de woning gevonden of gekregen. Best
nog veel vind ik. Van een voorbijgang-
ster hoor ik dat de tijd om te blijven mo-
gen zitten in de flats is uitgesteld naar
maart 2003. Nee, ze is zelf geen be-
woonster van de flat maar haar dochter
heeft hier wel drie jaar gewoond. Die
heeft onlangs een woning toegewezen
gekregen zodat ze in alle rust straks kan
bevallen verteld haar moeder. Een ken-
nis van haar woont er nog wel. “Die
heeft van de week een woning toege-
wezen gekregen maar ik weet niet of ze
hem genomen heeft”, zegt ze.
Ik heb wel een wat onveilig gevoel in
het donker hier tussen deze flats.
Gelukkig brengt haar verhaal een heel



Vanaf deze plaats wens ik u prettige
kerstdagen en een zeer gezond 2003. Ik
wens onze gemeente en wethouders
toe dat ze volgend jaar de nodige daad-
kracht gaan vertonen. Ik wens onze
straten de nodige drempels toe, dit alles
om de notoire hardrijders wat af te rem-
men. Ik wens het winkelcentrum een
nieuwe toekomst toe en De Dreef een
nieuw onderkomen. Ik wens de rond-
weg Coevering veel uitstel en eigenlijk
wens ik dan maar direct dat deze weg
helemaal niet doorgaat. Dat we met z’n
allen in de toekomst kunnen zeggen dat
die dertig jaar strijd het wel waard was.
Ik wens de oude garde van belangen-
vertegenwoordigers uit onze wijk een
gezond jaar toe. Want het zijn deze
mensen geweest die telkens onze belan-
gen hebben verdedigd. Sommigen zijn
gepensioneerd en genieten van hun
rust. Anderen zijn nog steeds actief en
eigenlijk kunnen ze ook niet gemist wor-
den.

Wat kan een mens allemaal niet wen-
sen. Maar ik ben nog niet klaar. Ik wens

de redactie van dit blad een paar nieu-
we medewerkers toe. Want u beseft het
misschien niet. Met een handjevol
wordt elke maand een prachtig blad in
elkaar gezet. En wat hulp zou daarbij
zeer welkom zijn. 

De hoogbouwers onder ons wens ik
een beter afvalsysteem toe. De onbe-
middelde flatbewoners wens ik een
nieuw onderkomen toe. En alle flat- en
huisbewoners van Goed Wonen en
Woon Inc. met achterstallig onderhoud
wens ik de nodige renovatie toe. En
mocht ik u overgeslagen hebben dan
wens ik dat uw wensen gewoon uitko-
men in 2003. 

Tja, wat wens ik voor mezelf. Dat ik lek-
ker kan blijven klagen en zeuren over
onze wijk. Dat ik daarmee zo nu en dan
iemand wakker schud. Daarmee ben ik
eigenlijk al tevreden. Ik vraag niet veel. 
2003 zal best een interessant jaar wor-
den. We houden u op de hoogte.J
Flierefluiter 

Prettige kerstdagen en een gezond 2003

In een gesprek tussen de Rabobank en
Coevering 2000 was enige tijd geleden
afgesproken dat de brievenbus van het
gesloten bijkantoor in het winkelcen-
trum per 1 november gesloten zou wor-
den. Volgens dhr. Cuijpers van de Rabo-
bank blijft de brievenbus nu open totdat
begonnen wordt met de revitalisering
van het winkelcentrum. Waarschijnlijk
gaat de geldautomaat ook een andere
plaats krijgen. Hierover zal te zijner tijd
contact zijn tussen de Rabobank en
Coevering 2000. Intussen heeft de

Rabobank maatregelen genomen om te
voorkomen dat de geldautomaat leeg
raakt. Dat was regelmatig het geval de
afgelopen tijd en werd door de mensen
als zeer vervelend ervaren.
Twee mensen hebben gereageerd op
de oproep om zich te melden als men
problemen had met de sluiting van het
bijkantoor in het winkelcentrum. Deze
namen zijn doorgegeven aan dhr.
Cuijpers van de Rabobank zodat geke-
ken kan worden naar een mogelijke
oplossing. J

Brievenbus Rabobank blijft open ander licht op de andere verhalen die
mij al ter oren zijn gekomen over deze
flats. Niet dat het onveilige gevoel nu
op slag verdwenen is maar het geeft
toch een beetje een gevoel van samen-
horigheid. We denken er allebei zo’n
beetje hetzelfde over blijkt tijdens ons
gesprek. We zijn het er over eens dat je
zonder een grote mond open te trekken
ook iets moet kunnen bereiken.  We
wensen elkaar prettige dagen als we uit-
een fietsen. J
Linda Spanjers

Waar komt dat
vandaan?
Bijna al ons vuurwerk komt uit China.
Een paar keer per jaar gaat de directeur
van de Nederlandse vuurwerkfabriek
naar China toe om vuurwerk te testen
en te bestellen. In China zijn duizenden
vuurwerkfabriekjes waar mensen met
de hand vuurwerk maken. Vooraf wordt
verteld welke regels er in Nederland gel-
den. De vuurwerkmakers weten dan bij-
voorbeeld precies hoeveel kruit ze mo-
gen gebruiken, hoe lang een lontje
moet zijn en hoe hard een knal mag
klinken. Ze moeten zich goed aan de
regels houden anders mag het vuurwerk
hier niet verkocht worden. In China ver-
tegenwoordigd de kleur rood geluk en
voorspoed. Veel vuurwerk is daarom
rood. In China geloven ze dat donder-
slagen en lichtflitsen de boze geesten
wegjagen. Het rode afval moet zolang
mogelijk blijven liggen, omdat dat meer
geluk brengt. De Chinezen snappen er
dan ook niets van dat wij vuurwerkafval
zo snel mogelijk willen opruimen.

Strijkers?
Strijkers zijn verboden. Omdat strijkers
geen lontje hebben maar een strijktop.
Tussen deze kop en het kruit zit een
stukje vertragingssas zodat het een paar
seconden duurt voordat hij knalt. Maar
in dit kleine stukje sas kunnen gemakke-
lijk kleine scheurtjes komen. Daar zie je
aan de buitenkant helemaal niets van.
Dan heb je dus geen tijd om de strijker
weg te gooien. Hij ontploft in je hand!
Naast een gewone strijker heb je ook
nog andere soorten zoals widowmaker,
doodshoofdstrijker en de betonstrijker.
Deze zijn nog gevaarlijker! Ben dus
voorzichtig met vuurwerk en bedenk
dat je 16 jaar of ouder moet zijn om
vuurwerk te kunnen kopen en afsteken.
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nodig is. Verder gaf hij aan dat er vol-
doende overleg met de bewoners is
geweest in het verleden maar dat er
toen geen bezwaren binnengekomen
zijn.

Volgens wethouder van Leijsen moest
het systeem zich eerst van zijn kinder-
ziektes ontdoen. Het systeem moest
eerst goed gaan werken en binnen drie
maanden wil hij voor de bestaande pro-
blemen een oplossing hebben. Hij is er
verder van overtuigd dat als alle proble-
men opgelost zijn het diftar met onder-
grondse containers geen slecht systeem
is. 

Daarmee heeft hij een duidelijk andere
mening dan de meesten in de grote
raadszaal. Die willen de ondergrondse
containers niet, ook niet na een aantal
kleine aanpassingen. J
Rob Biesters
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Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
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Petitie

70% van de flatbewoners of wel 835
personen vragen om stopzetting van
het ondergrondse Diftar-systeem.

Omdat het systeem:
• Te duur is t.o.v. andere in gebruik

zijnde systemen (voor flatbewoners
40% duurder).

• Absoluut gebruiksonvriendelijk voor
iedere flatbewoner is, met name voor
ouderen, meer of minder, tijdelijk of
blijvende invaliden.

Het woongenot en woongerief aange-
tast wordt door:
• Milieu onvriendelijkheid in – en om

het huis door stank en toename van
ongedierte.

• In een aantal gevallen het ontnemen
van stortkokers.

• Het transport van en naar de Diftar-
kolom.

• De gemeente in tegenstelling met
het bestaande systeem niet in staat is
een 24 uurs gebruikers garantie af te
geven.

• Uit voorgaande blijkt dat flatbewo-
ners niet alleen financieel, maar ook
op andere wijze zwaarder belast
worden dan overige Geldropse
bewoners

Het systeem de bewoners aanzet tot
burgerlijke ongehoorzaamheid; met als
gevolg:
• Vernielingen aan Diftar-kolommen.
• Toename zwerfvuil.
• Niet reglementair gebruik van andere

systemen.

• Het chip-systeem onvoldoende de
privacy waarborgt, met name voor
de statusgevoelige informatie van
bewoners.

Tot slot: de bewonerscommissie is te
allen tijde bereid om, met in acht name
van de gedifferentieerde gedachte, met
u te overleggen, echter met uitsluiting
van de ondergrondse containers.

Daar valt niet over te discussiëren.

DIFTAR en
nog iets….
Heeft U ze ook al gezien? De DIFTAR-
SLUIPERS, de vrouwen en mannen die,
meestal in de morgen, het huisafval
weggooien van de vorige dag?

Ze doen dat om een paar voorbeelden
te noemen: In de rode afvalbakken die
de gemeente geplaatst heeft voor het
zwerfvuil, voor een leeg pakje sigaret-
ten, een stukje kauwgom waar de
smaak van “op” is, enz.
Thuis wordt het huisvuil keurig opge-
vangen in een kleine plastic zak en daar-
na gedumpt in de rode bak. Het vol-
gende gebeurt ook: in de vuilnisbak in
het winkelcentrum of bij het benzinesta-
tion. En een wat grotere zak verdwijnt
in de bak voor kleren voor de derde
wereld. Sommige “sluipers” zijn nog vin-
dingrijker, maar ik zal me verder niet
wagen op het pad van tipgever, het is al
erg genoeg dat het gebeurd. Wat denkt
U van de bossen en slootkanten?

Wat doen we eraan? Waar ligt de fout?
Mentaliteit of heeft de gemeente het
probleem niet goed doordacht? Dat
laatste is natuurlijk het geval. De men-
sen vinden de variabele kosten te hoog
en zoeken een oplossing voor de ver-
hoogde bijdrage. Het zou beter
geweest zijn dat we eerst een tijdje
waren doorgegaan op basis van de
oude, min of meer vaste tarieven. Laten
wennen aan de twee bakken en daarna
een kleine variabele hadden opgestart.

Jammer, want het gescheiden ophalen
wordt erg veel “geweld” aangedaan om
maar te zwijgen over de mensen die
aangewezen zijn op de ondergrondse
containers.

Politiek van Geldrop: Wees nu eens
eensgezind. Laat men de zaak compleet
terugdraaien.
Ben er van overtuigd als men het nu
niet doet, wordt men binnen niet al te
lange tijd om praktische redenen er wel
toe gedwongen. Helaas.
DE DIFTAR SLUIPER IS ONDERWEG.

J

Harry Lefferts
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